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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor szerez be a vízügynek a kormány egy 
nádaratógépet annak érdekében, hogy a Balaton tisztább legyen?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az MTI-n megjelent „Februárban kezdődhet a balatoni nádaratás” hír a következőket tartalmazza:

„Évente legalább 200-300 hektárról kellene levágni a nádat a Balatonnál, ennek ellenére idén csak
körülbelül  23  hektáron  kezdődhet  meg  a  szokásosnál  később,  februárban  az  aratás  a  balatoni
nádgazdálkodási terv szerint - derül ki az Országos Vízügyi Igazgatóság (OVF) MTI kérdéseire
adott válaszaiból.

A Balaton körül mintegy 1200 hektárnyi nádas található, amelynek harmadáról-negyedéről kellene
telente levágni a növényt annak megújulása érdekében, illetve vízminőség-védelmi okokból, de ez
évek óta nem teljesül. Az elmúlt években egyre csökkent a learatott terület nagysága, és idén sem
várható emelkedés. A tervek teljesítését évek óta hátráltatja, hogy a tó nem fagy be, így csak a
szárazföldi,  mintegy 400  hektárnyi  területen  lehet  aratni,  a  vízügynek  nincs  saját  aratógépe,  a
vállalkozók részéről pedig csekély az érdeklődés.

AZ OVF az MTI megkeresésére közölte, hogy az illetékes Közép-dunántúli Vízügyi Igazgatóság
már  kiadta  a  Balaton-felvidéki  Nemzeti  Park  Igazgatósággal  egyeztetett  mederkezelői
hozzájárulásokat  az  idei  balatoni  nádvágáshoz.  Mivel  az  igazgatóságnak  nincs  saját  aratógépe,
meghívásos pályázatot írtak ki a munka elvégeztetésére. "Sajnos nagyon kevés vállalkozó van, aki
foglalkozik ilyen jellegű tevékenységgel.  A pályázat elbírálása a jövő hét elejére várható,  utána
tudnak nekiállni a konkrét nádaratásnak" - közölte az OVF.”

Kérdezem Önt:

Mikor  szerez  be  a  vízügynek  a  kormány egy nádaratógépet  annak  érdekében,  hogy a  Balaton



tisztább legyen?

Budapest, 2021. február 6.
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